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Waarom heb je de overstap gemaakt naar TOPAZ?

 De	werking	van	het	dagcentrum	TOPAZ	interesseerde	me	

al	lang.	Ik	was	al	bij	de	opstart	in	2006	lid	van	de	‘palliatieve	

functie’	in	ons	ziekenhuis.	Jarenlang	werd	ik	op	de	afdeling	K2	

(Kids	2	in	het	kinderziekenhuis)	geconfronteerd	met	chronische	

en levensbedreigende aandoeningen en hun impact op patiënt 

en	hun	naasten.	Deze	ervaring,	samen	met	mijn	leeftijd	–	zoals	

ze	zeggen	’t	oud	zot	-	en	de	besparingsinspanningen	in	het	

departement pediatrie hebben op deze plotse keuze zeker 

een	invloed	gehad.	Toch	blijf	ik	ook	‘een	kleine	teen	aan	de	wal’	

behouden	in	het	(kinder)ziekenhuis	als	afsprakencoördinator	

van	de	Klinefelterkliniek.

Wat is de grootste verandering?

 Na 26 jaar in de pediatrie zijn de patiënten nu van iets rijpere 

leeftijd	en	worden	zij	gasten	genoemd.	Het	concept	van	TOPAZ	

is totaal verschillend van dat van een regulier ziekenhuis en ook 

dat is nieuw voor mij. Hier hoort het bijvoorbeeld bij de taak om 

samen met de gasten te middagmalen. Vroeger werkte ik tij-

dens de middag gewoonlijk  door. Het is voor mij voorlopig nog 

een	inspanning	om	tenminste	een	half	uur	aan	tafel	te	zitten.	

Niet te versmaden hier zijn de landelijke omgeving en de stilte.

Waaruit bestaat je opdracht?

 Als	hoofdverpleegkundige	en	coördinator	manage	ik	een	

equipe	van	vrijwilligers,	verpleegkundigen,	een	psycholoog	

en	een	arts.	Hoewel	we	geografisch	afgezonderd	zijn	van	het	

ziekenhuis, vind ik de relaties en de samenwerking met het  

UZ	Brussel	heel	belangrijk.	We	zijn	er	tenslotte	een	afdeling	van.

Wat hoop je …

 Ik hoop in elk geval mijn enthousiasme mee te brengen. Ik vind 

het menselijk contact heel belangrijk. Daarom tracht ik zo snel 

mogelijk iedereen te leren kennen, ook de medewerkers van de 

andere	vzw’s,	allen	ontsproten	in	het	werkveld	van	Prof.	 

Distelmans, die hier ook gevestigd zijn onder de noemer 

W.E.M.M.E.L. Verder hoop ik dat we de vooruitstrevende digi-

talisering die in het ziekenhuis wordt ontrold, ook hier kunnen 

introduceren.	Netwerking	is	voor	TOPAZ	heel	belangrijk.	Ik	heb	

relaties buiten het ziekenhuis altijd zinvol gevonden. Ik ben bij-

voorbeeld	voorzitter	van	de	Erkenningscommissie	verpleeg-	en	

zorgkunde van de FOD Volksgezondheid en tot eind vorig jaar 

januari voorzitter van de Federale Neutrale Beroepsvereniging 

Verpleegkunde. Daarnaast heb ik een mandaat in de provinciale 

geneeskundige	commissie	Vlaams-Brabant	en	zetel	ik	in	de	

Kamer	van	Beroep	voor	de	thuisverpleegkunde	in	het	RIZIV.	

“Ik vind de samenwerking met  
het UZ heel belangrijk”.
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